



# 日程表

## ALL CLASS SCHEDULE

	星期六 Saturday	星期日 Sunday
9月 September	9/7	9/15
15:00 – 16:00	灯笼制作工作坊 Lantern Making Workshop	灯笼制作工作坊 Lantern Making Workshop
9月 September	9/14	
15:00 – 16:00	亚麻台灯工作坊 Linen Table Lamp	
9月 September	9/21	
15:00 – 16:00	捕梦网工作坊 Dreamcatcher Workshop	
9月 September	9/28	
15:00 – 16:00	绕线动物工作坊 Yarn Wrapped Animal Workshop	



# 9月活动概览



## 「灯笼制作」工作坊

花好月圆，桂子飘香。今个中秋，拎着亲手制作的兔子灯笼，与家人一起赏月，吃月饼共度团圆佳节。

## 「亚麻台灯」工作坊

中秋月圆倍温馨，来上葡京为自己和家人创造特别的礼物吧！把独有的秋意景色保存在亲手DIY的纺制台灯上，让中秋赏月的温馨时光长留你家。

## 「捕梦网」工作坊

在印第安人的传统文化中，捕梦网被认为是一种护身符，可以保护人们免受噩梦的侵扰。让我们一起制作捕梦网赠送给亲朋好友，祝福他们拥有甜美的梦境。

## 「绕线动物」工作坊

利用缤纷多彩的毛线和绕线技巧制作出可爱的小动物，与孩子一起打造幻想中的动物王国，与子女享受独一无二的亲子时间。

备注：请宾客带同入场券并提早5分钟到达现场进行登记，活动开始15分钟后将停止入场。受条款及细则约束。

## CALENDAR OF EVENTS FOR SEPTEMBER

### Lantern Making Workshop

Join us at our GLP Arte and craft a charming rabbit lantern, a symbol of joy and togetherness. As the moonbeams bathe the world in a soft glow, share the warmth of your lantern and the sweet taste of mooncakes with those you love.

### Linen Table Lamp

Enjoy a warm Mid-Autumn Festival at this workshop! Create a special gift for yourself and your family by capturing the beauty of the autumn season in a DIY linen lamp. Cherish the reunion memories and your creation with loved ones.

### Dreamcatcher Workshop

In American Indian traditional culture, the dreamcatcher is revered as a talisman that protects people from nightmares. Join us in crafting a dreamcatcher together and present it as a heartfelt gift to your friends and family, wishing them sweet dreams.

### Yarn Wrapped Animal Workshop

Join us for a fun and engaging workshop where you and your child can create adorable animal friends using colorful yarns and wrapping techniques. Together, let's build a fantastical animal kingdom filled with playful creatures, creating heartwarming memories with your little ones.

Remarks: Please arrive to the workshop 5 minutes in advance with the admission ticket. Admission will be stopped 15 minutes after the workshop starts. Terms and Conditions apply.

